
证书编号：ISC-Q-2023-2655-R

兹 证 明

山东百业顺教学器材有限公司

统一社会信用代码：91371702MA3CBAF499
注册地址：山东省菏泽市牡丹区青年路万家新城 B6-04004 邮编: 274000
审核地址：山东省菏泽市牡丹区中华路恒翼大厦 512室 邮编: 274000

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

教学仪器、音体美器材、劳技器材、室内外健身器材、实验室设备、
特教设备、幼儿教具、体质健康测试仪器、厨房设备、多媒体教学设备、
电子显示屏、监控设备、校园录播设备、办公用品、文艺用品、办公家具、
家电、课桌椅、演出服、校服的销售

发证日期：2023年 03月 17日
有效期至：2026年 03月 16日

质量管理体系认证证书



Registration No. ISC-Q-2023-2655-R

This is to certify that

Shandong Baiyeshun Teaching Equipment Co.Ltd

The social credit code：91371702MA3CBAF499

Registered Address: B6-04004, Wanjia New City, Qingnian Road, Mudan District, Heze City, Shandong Province.

Audit Address: Room 512, Hengyi Building, Zhonghua Road, Mudan District, Heze City, Shandong Province.

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Sales of teaching instruments, musical and physical beauty equipment, labor and technical equipment, indoor
and outdoor fitness equipment, laboratory equipment, special education equipment, teaching AIDS for children,
physical health testing instruments, kitchen equipment, multimedia teaching equipment, electronic display screen,
monitoring equipment, campus recording and broadcasting equipment, office supplies, literary and artistic supplies,
office furniture, home appliances, desks and chairs, performance clothes and school uniforms.

Issue Date：2023-03-17

Expiration Date: 2026-03-16

Quality Management System Certificate


